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Zveza športnih društev
KRIM

Športna dvorana Krim je bila zgrajena leta
1984, leta 1985 pa še prizidek k dvorani, v kate-
rem so garderobe, sanitarije in poslovni prostori.
Zveza je bila ustanovljena z namenom zagotoviti
enotno in kvalitetno vzdrževanje športnih objek-
tov, kar tudi učinkovito opravlja. O delovanju
zveze, objektih in problemih pri dograditvi šport-
ne dvorane Kritn smo se pogovarjali s sekretar-
jem zveze Matjažem Udirjem.

V objektu je velika telovadnica, kjer so možne
športne igre na treh igriščih, zunaj pa še nogo-
metno igrišče ter asfaltne ploščadi za rokomet in
košarko. Na teh terenih izvaja programe športa
več klubov: NamiznoteniSki klub Olimpija. Od-
bojkarsko društvo Krim, Badmintonski klub
Olimpija, Jadralni klub Ljubljana, Kajak-Kanu
kiub Ljubljana in ŠD Krim. Vsi klubi so samo-
stojne pravne osebe s svojimi izvršnimi odbori,
politiko in žiro računi. V njihove dejavnosti zveza
ne posega, njena naloga je le povezovanje klubov
ter zagotavljanje funkcionalnosti in terminov
v objektu.

V zadnjih treh letih je politika športa v Ljublja-
ni takšna, da se sredstva za programe po sprejetih
kriterijih v višini najemnine namenja neposredno
upravljalcem objektov. Vendar ta finančna sred-
stva ne zadoščajo. V primem športne dvorane
Krim ta sredstva pokrivajo le 40 odstotkov stro-
škov vadbene ure, večji del, 60 odstotkov, pa
zbere Zveza sama z dodatnimi dejavnostmi. Te
so prevozi s kombijem, intemi bife in finančno-
računovodski servis za podjetja in društva. Tako
zbrana sredstva se vlagajo nazaj v objekt. Klu-
bom tako ni treba plačevati stroškov najemnine
in dejavnosti se pokrivajo brez ustvaijanja izgub.
Večja vzdrževalna dela, t. j . investicijska pa fi-
nancira neposredno MS IRKŠ. Lani so tako za-
menjali del strehe, letos pa ostrugali in lakirali
parket. Glavna problema sta nedograjena dvora-
na in velika prostorska stiska, ki jo najbolj občuti-
jo krajani-sosedje, ki so pred leti že imeli organi-

zirano vadbo, sedaj pa zanje ni prostora. Zelja
upravljalca ni novogradnja, ampak dograditev
nadzidka za namiznoteniško dvorano. Tako bi
preprečili tudi škodo, ki nastaja ker je objekt
deloma že 8 let brez strehe. Kljub obljubam je
bila dograditev ponovno izpuščena iz planov.
Upravljalec zahteva, da se dograditev uvrsti
v mestni prioritetni program za leto 1994.

ZŠD Kiim vodi Izvršni odbor, ki ga sestavljajo
po en predstavnik klubov v Zvezi. Na zadnji
skupščini, 22. junija 1993, je bil za predsednika
v naslednjem mandatnem obdobju izvoljen pred-
stavnik Jadralnega kluba dipl. ing. Miran Tron-
telj, znani vremenoslovec.

Večina klubov izvaja v dvorani celotni športni
program, Kajak-Kanu kiub in Jadralni klub pa
samo dodatni program, to je kondicijske trenin-
ge. Dvorana je maksimalno izkoriščena. Osnov-
na šola v sosednji stavbi izrabi v dopoldanskem
času dve tretjini terminov, preostali termini do-
poldne in v celoti popoldne pa so na razpolago
ZŠD Khm. Ta delitev izhaja iz sovlaganj ob
izgradnji dvorane. Tretjino sredstev so namreč
zbrali krajani s samoprispevkom, dve tretjini pa
je prispevala tedanja Telesnokulturna skupnost.
Skupno življenje šole in klubov se je pokazalo kot
izredno primerno. Objekt je izkoriščen ves dan,
vodenje vzdrževanja je enotno, učenci in športni-
ki pa imajo zagotovljene enake pogoje vadbe.

V letu 1992 je objekt od 366 dni obratoval 310
dni. Čas v šolskih potitnicah je bil porabljen za
večja popravila in generalno čiščenje prostorov.

V sklopu objekta je tudi sejna dvorana, upo-
rabljena kot učilnica.

V njej je TV in videorekorder, tako, da si
lahko klubi svoje treninge in tekme ogledajo in se
na naslednja srečanja kvalitetno pripravijo.

Krajani, ki se želijo vključiti v dejavnosti dru-
štev in klubov, lahko dobijo podrobnejše infor-
macije na Cesti XV. divizije št. 52 ali po telefonu
125-02-16. F. V.


